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Van der Avoird Trayplant is een vermeerderaar gespecialiseerd in het opkweken van 
aardbei-, frambozen- en boomteelt (haag)planten. We produceren jaarlijks 22 miljoen 
frambozenplanten en 4 miljoen aardbeiplanten. De planten worden met name in Europa 
afgezet. Het bedrijf heeft meerdere locaties in Bavel en Molenschot. Sinds een paar jaar 
ook actief in de boomteelt om de wereld een beetje groener te maken. 
 
Talentontwikkeling 
Het personeelsbeleid is gericht op persoonlijke talentontwikkeling en we laten zien dat het 
bedrijf competenties van andere (jongere) medewerkers nodig heeft om in te zetten op 
continuïteit en een goede bedrijfsvoering. We automatiseren en innoveren op een duurzame 
manier om zo op de langere termijn een stabiel werkklimaat te creëren. 
 
Duurzaam innoveren 
Bij Van der Avoird Trayplant zit duurzaam innoveren in onze haarvaten. We werken volgens de 
filosofie People, Planet, Profit, waarbij dé mens op plek 1 staat, vervolgens de planeet op plek 
2. We hebben maar één aarde en zullen we dus ook zuinig met deze aarde moeten omgaan. Met 
deze twee pijlers gericht op de toekomst komt de Profit vanzelf en zijn wij in het hart ook 
duurzaam bezig. 
 
Een goed voorbeeld van een duurzame innovatie is de meerlagenteelt op onze meeste recente 
locatie. Met een kasinrichting 4.0 met alle nieuwste tuinbouwtechnieken van dien. De locatie is 
daarmee nagenoeg emissie loos, heeft geen CO2-uitstoot en geen afvalwater. Ons bedrijf is 
zich zeer bewust van onze footprint en wat we kunnen doen op het gebied van duurzaamheid. 
Te denken hierbij valt aan ons eigen WKO (Warmte-Koude Opslag) systeem in de grond. Door 
de opkweek te intensiveren in de trays en een lagenteelt van 1 hectare glasopstanden wordt 
240 hectare buitengrond niet gebruikt die we vroeger in de openlucht wel beschikbaar zouden 
moeten maken.  
 
Een deel van onze grond hebben we teruggegeven aan de natuur. De biodiversiteit, 
natuurontwikkeling en verbinding met de omgeving is zeer ver doorontwikkeld. Zo is een 
wandelpad aangelegd waar bezoekers kunnen ervaren ‘wat intensieve tuinbouw’ voor positieve 
effecten voor de omgeving kan voortbrengen. We betrekken de omgeving bij plannen en 
bedenken concepten en oplossingen om opgewerkte duurzame energie te delen met 
woningbouw. Ook ontvangen we meer dan 1.000 bezoekers per jaar voor uitleg over onze 
zienswijze. We willen verbinden en dat is wat onze sector nodig heeft.  


